
 
 
 
   

ACTA 54a ASSEMBLEA ORDINÀRIA DEL 
COLꞏLEGI DE FISIOTERAPEUTES DE CATALUNYA 

 
 
Celebrada a la seu colꞏlegial de Barcelona, en format híbrid, el dia 29 de novembre de 2023 a les 
18.30 h en segona convocatòria, amb el següent ordre del dia: 
 
 

1. Presentació del Programa d’activitats 2024. 
2. Presentació i aprovació, si s’escau, del pressupost per a l’any 2024. 
3. Precs i preguntes. 

 
 
Hi assisteixen presencialment 17 colꞏlegiats/ades: 
 

Núm. col Nom Cognoms 
4 Joaquim Aranda Casanova 
8 Xavier Oliver Casanova 
57 Daniel  Jiménez Hernández 
409 Alfons Mascaró Vilella 
1601 Ingrid Güémez Cifuentes 
1771 Silvia Quiñonero Gómez 
2023 Daniel Freixes Garcia 
2181 Carme Sánchez Mato 
2612 Ismael Martí Terradas 
3820 Ramon Aiguadé Aiguadé 
6243 Yolanda Sánchez Retamero 
8224 Anahí Castilla Catalán 
8250 Luis Ignacio Soto Bagaria 
9655 Iván Marín Rosal 
11046 Cristina Adillón Camón 
11162 Clara  Bergé Ortínez 
12088 Marlen Moreno Martínez 

 
 
Es connecten virtualment a l’Assemblea online 15 colꞏlegiats/ades: 
 

Núm. col Nom Cognoms 
715 Teresa  Serra Argerich 
1132 Nuria  Villanueva Cabezas 
2746 Luciana Moizé Arcone 
3514 Encarna  Mas Úbeda 
3779 Ivana María  Prados Espiñeira 
4031 Ester  Bermúdez Gómez 
9584 Maria  Masbernat Almenara 
5148 Marc  Terradellas Fernández 
10184 Pau  Bestratén del Pino 
10397 Mariona  Gil Ferret 
10440 Luz Adriana  Varela Vásquez 



 
 
 

10736 Eva Sorribes Fernández 
10959 Inés  García Bouyssou 
11113 Selma  Peláez Hervas 
14278 Javier Jerez Roig 

 
 
S’inicia a les 18.35 h, quan el degà dona la benvinguda als assistents, i informa que l’Assemblea 
presenta un doble format, en línia i presencial. Agraeix l’assistència i la participació en aquesta 54a 
Assemblea ordinària del Colꞏlegi de Fisioterapeutes de Catalunya. Recorda que l’Assemblea és 
l’òrgan de participació de totes les colꞏlegiades i colꞏlegiats, on es prenen les decisions més 
importants i es presenten les línies estratègiques de la nostra professió. Presenta els membres de 
la taula: la vicesecretària, la Sra. Carme Sánchez, i la tresorera, la Sra. Marlen Moreno. 
 
Per aconseguir que l’acte sigui més àgil, fomentar la participació i deixar més espai de temps per al 
debat, previ a l’Assemblea s’ha publicat al web del Colꞏlegi la documentació i els vídeos 
corresponents al pla d’activitats per al 2024 i el pressupost anual per al 2024. 
 
Agraeix a tots els membres de la Junta de Govern la seva implicació amb el CFC i excusa l’absència 
del Sr. Jordi Vilaró. Agraeix la presència de la resta del personal del CFC i la seva implicació i 
participació en tota la informació que es presenta a l’Assemblea. També als assessors del Colꞏlegi, 
especialment al Sr. Joan Sánchez, com a assessor fiscal, i al Sr. Toni Cudós, com a assessor jurídic, 
presents a la sala. 
 
El degà solꞏlicita el permís dels assistents a l’Assemblea perquè el personal del Colꞏlegi i els 
assessors, que no són fisioterapeutes, puguin estar presents. En primer lloc, solꞏlicita el permís als 
assistents presencials i, posteriorment, als connectats en línia. No hi ha cap objecció. A continuació 
dona la paraula a la vicesecretària, la Sra. Carme Sánchez, que llegeix l’ordre del dia. 
 
Posteriorment, la vicesecretària informa de les delegacions de vot, degudament presentades a  
l’Assemblea, d’acord amb el que marquen els Estatuts del Colꞏlegi de Fisioterapeutes de Catalunya 
en l’article 39.2. 
 
Colꞏlegiats/ades amb vot delegat, 14 colꞏlegiats/ades: 
 

Delegació de vot: Colꞏlegiat Núm. 
colꞏlegiat

Delega el vot en (nom i núm. 
colꞏlegiat)

Tania López Hernández 11664 Ramon Aiguadé Aiguadé 3820 
Diana Muñoz Puñet 4422 Yolanda Sánchez Retamero 6243 
Carlos Llobregat Delgado 8932 Cristina Adillón Camón 11046 
Gemma Prat Prunes 1971 Marlen Moreno Martínez 12088 
Paula Espí Vallvé 13115 Luis Ignacio Soto Bagaria 8250 
Núria Dotor Vilarrúbia 6552 Carme Sánchez Mato 2181 
Ariadna Cerdà Ortínez 10240 Clara Bergé Ortínez 11162 
Inma Navarro Villanueva 1950 Daniel Freixes Garcia 2023 
Ivan Quesada Carrasco 14168 Ismael Martí Terradas 2612 
Ester Masferrer Sala 1875 Alfons Mascaró Vilella 409 
Mònica Margarit Garcia 3561 Anahí Castilla Catalán 8224 
Isabel Salvat Salvat 959 Ester Bermúdez Gómez 4031 
Cristina Fernández Gómez 8810 Ivana María Prados Espiñeira 3779 
Gemma Font Pregonas 1872 Javier Jerez Roig 14278 

 



 
 
 
 
 
1. Presentació del Programa d’activitats 2024 
 
Pren la paraula el degà per presentar el Programa d’activitats per al 2024. El degà fa referència a 
què tota la informació s’ha presentat prèviament a través de vídeos i documents penjats a la pàgina 
web del CFC, que han estat posats a disposició dels colꞏlegiats i, per tant, fa un breu resum del seu 
contingut. A continuació cedeix la paraula a la tresorera per donar pas al següent punt de l’ordre del 
dia. 
 
 
2. Presentació i aprovació, si s’escau, del pressupost per a l’any 2024 
 
Pren la paraula la tresorera, que indica que el punt destacat és l’increment de la quota colꞏlegial a 
conseqüència del gran volum d’activitats i serveis que ofereix actualment el CFC a les seves 
colꞏlegiades i colꞏlegiats, així com per l’augment de l’IPC. Des de l’any 2011 s’estava mantenint la 
mateixa quota i s’ha considerat realitzar una pujada del 4 % a partir del 2024. 
 
Informa que s’ha signat un conveni amb la Fundació Galatea, la qual oferirà suport psicològic i 
psiquiàtric individual als professionals sanitaris que presentin malestars emocionals. 
 
El degà explica que hi ha dos aspectes a destacar en relació al pressupost; l’augment de la quota 
colꞏlegial (que passa de 163 € a 170 €) i l’aprovació del pressupost per al 2024. 
 
El degà obre el torn de preguntes respecte al pressupost, en primer lloc per als assistents 
presencials. 
 
El colꞏlegiat Daniel Jiménez (colꞏlegiat 57) exposa que el conveni amb la Fundació Galatea podria 
haver estat un motiu de debat a Assemblea. També comenta que el CFC va presentar un romanent 
considerable. Proposa intentar ajustar el pressupost a la despesa real, per exemple, augmentant la 
partida destinada a recerca i formació. Per últim, el Sr. Jiménez proposa augmentar el pressupost 
destinat a serveis i RRHH. Refereix que caldria augmentar el nombre d’hores destinades a RRHH. 
 
El degà li respon que, en relació a Galatea, és el que estem fent, que s’han destinat 36.000 € del 
pressupost per a la Fundació i que, precisament s’ha portat a Assemblea el pressupost per a la seva 
aprovació. També li comenta que el romanent s’acaba destinant a ajuts a la recerca, ajuts a la 
formació i a d’altres aspectes que acaben beneficiant als propis colꞏlegiats. Per últim, el degà li 
respon que, és cert que el CFC ha crescut i, per tant, caldria dotar-lo de més recursos. Tot i així, la 
partida destinada a aquest aspecte, ha augmentat. En tot cas, a nivell de personal s’ha intentat 
posar ordre en quant al desenvolupament de les tasques del personal que treballa en el CFC i, a 
partir d’aquí, s’establirà un organigrama funcional que permeti desenvolupar les tasques del Colꞏlegi 
amb excelꞏlència. 
 
El degà agraeix al personal del CFC la seva implicació amb el Colꞏlegi i exposa la intenció de millorar 
les condicions del personal segons el criteri que estableix l’actual Junta de Govern. 
 
El colꞏlegiat Iván Marín (colꞏlegiat 9655) solꞏlicita que la partida destinada a l’FTP estigui 
desglossada, ja que, d’una banda, hi ha una partida de 120.000 € i, de l’altra, de 225.000 €. A més, 
fa referència a les partides destinades als grups d’interès (GI) i a les activitats lúdiques. Comenta 
que les activitats lúdiques són portades a terme pels GI. D’altra banda, fa referència al Noticiari de 
Fisioteràpia. Exposa que si s’ha reduït en número, hauria d’haver disminuït en major quantitat el 
pressupost que s’hi destina. Per últim, el Sr. Marín pregunta sobre l’estructura administrativa 



 
 
 
d’informàtica, on la quota mensual de les eines de teletreball passa de 600 € a 1500 €, quan a 
l’actual JG no li agrada el teletreball. 
 
La tresorera li respon que la partida de 120.000 € és en concepte d’ingressos i la partida de 
225.495,52 € és en concepte de previsió de despesa. 
 
El degà explica que la majoria de la previsió de la despesa anirà destinada als espais, mitjans 
audiovisuals, allotjaments dels ponents, traducció simultània, aspectes lúdics, càtering, etc. Aclareix 
al Sr. Marín que hi ha activitats lúdiques realitzades pels GI i activitats lúdiques organitzades pel 
CFC. Es va visitar l’Acadèmia de Ciències Mèdiques i està previst visitar l’espai de llums de Sant 
Pau. D’altra banda, explica que el pressupost destinat al Noticiari està calculat per a 5 números 
impresos, i que per a l’any 2025 hi ha la previsió de 4, decidit per l’actual JG. Tenim el compromís 
mediambiental i econòmic d’anar disminuint, progressivament, el nombre de noticiaris del CFC 
impresos, i que la tendència serà potenciar el Noticiari en format online.  
 
En relació a la despesa de teletreball, l’Helena respon que hi ha llicències de Zoom que es continuen 
fent servir, tot i que no es realitzi teletreball. 
 
El degà aclareix que, no és que a l’actual Junta no li agradi el teletreball sinó que es regeix pel 
conveni d’oficines i despatxos, amb el millor criteri possible, i que hi ha tasques de teletreball amb 
altres institucions. 
 
A continuació, el degà obre el torn de preguntes referent al pressupost per als professionals 
connectats online.  
 
La colꞏlegiada Selma Peláez (colꞏlegiada 11113), pregunta el motiu pel qual no s’ha realitzat la 
Jornada de Neurologia. Exposa que li agradaria saber, amb l’increment de quota, en quins aspectes 
es veurien beneficiats els colꞏlegiats, ja que hi ha altres colꞏlegis que destinen el doble de 
pressupost, per exemple, a ajuts a la recerca. D’altra banda, li agradaria saber les línies que té la 
JG per impulsar l’Observatori de Gènere, si es redueix en 2000 € el pressupost per al 2024. Exposa 
que no he sabut veure en els pressupostos el suport a les societats científiques. Respecte el 
pressupost referent a la JG refereix que li sorprèn la despesa d’un quart de milió i, l’any 2022, una 
despesa de 31.169 € per part del degà. 
 
El degà respon que al Pla d’activitats per al 2023 estava prevista la Jornada de Neurologia i, per 
diferents motius, es va substituir per la Jornada d’Oncologia. Per al 2024, la majoria de jornades 
estaran englobades en l’FTP. En quant a l’increment de la quota i les repercussions sobre els ajuts 
a la recerca, cal dir que el que es destina a la convocatòria dels ajuts a la recerca no només arriba 
de la partida de pressupost sinó també del romanent de l’any anterior. El CFC també realitza altres 
iniciatives de suport a la recerca (assistència a congressos, ajuts a la publicació d’articles científics, 
Physiociencia...). Comenta que el CFC és referent en quant a la realització del programes d’ajuts a 
la recerca. L’apartat de recerca s’ha vist potenciat pel company Jordi Vilaró. És cert que els ajuts a 
la recerca acaben repercutint en molt pocs fisioterapeutes i s’acaben destinant més recursos a la 
formació, ja que hi ha més fisioterapeutes que els solꞏliciten. Tot i així creiem que són suficients els 
recursos que hi destinem. El degà explica que es manté la partida destinada al conveni amb altres 
entitats científiques. En quant a la despesa de la JG, es manté la partida respecte de l’any anterior. 
El que sí s’ha fet és una reestructuració de les partides a la realitat que s’acaba realitzant. L’activitat 
de l’actual JG és superior a l’activitat realitzada en per juntes anteriors. 
 
Respecte de l’Observatori de Gènere, estem en sintonia així com en la creació d’activitats liderades 
des del propi Observatori. 
 



 
 
 
En relació a l’Observatori de Gènere, la tresorera explica que s’han realitzat dues xerrades, que n’hi 
ha una altra pendent al desembre i hi ha previst continuar amb elles al 2024. A més, amb suport a 
la investigació en relació a la perspectiva de gènere. 
 
La Sra. Peláez comenta que no li sembla bé que el Colꞏlegi destini diners a la Jornada d’Oncologia 
i no a la de Neurologia, ja que d’aquesta darrera, no s’han portat a terme activitats al territori i sí 
s’han realitzat diverses activitats relacionades amb l’oncologia. 
 
Aquest any, les comissions, gairebé no han tingut activitat. En quant a la colꞏlaboració amb altres 
entitats, creu que s’hi destinen pocs diners. Pensa que el Colꞏlegi no hauria de prendre una decisió 
tan dràstica de deixar de colꞏlaborar amb certes entitat per un fet que va succeir en relació al logotip. 
D’altra banda, en d’altres colꞏlegis hi ha premis a TFGs, TFMs, premi a millor publicació... posa en 
dubte que el CFC sigui un referent en quant a ajuts a la recerca i proposa valorar-ho comparant-ho 
amb d’altres colꞏlegis. En quant a l’Observatori de Gènere no li queda clar que, si es vol potenciar, 
es redueixi el pressupost. Exposa que tampoc entén perquè es redueix el pressupost de l’assessoria 
en recerca. 
 
La tresorera explica que el pressupost destinat a l’Observatori de Gènere s’ha reduït perquè era 
necessari ajustar-ho a la realitat del què s’ha executat durant el 2023. Tot i així, es manté la previsió 
de quatre xerrades per al 2024. També explica que el pressupost destinat a ajuts a la recerca també 
s’ha ajustat a la realitat, ja que, tot i oferir els ajuts, els colꞏlegiats no els solꞏliciten. 
 
El degà comenta que s’ha realitzat un procés de renovació de les comissions i que s’ha allargat en 
excés. Demana disculpes a les persones que pertanyen a les comissions i que hagin sentit que no 
han tingut activitat durant aquest temps. 
 
El degà comenta que respecta la seva opinió en quant a la recerca, però que no la comparteix. El 
CFC continua sent referent en l’àmbit de la recerca, on les societats científiques tenen el seu espai. 
La JG ha de vetllar per la imatge del CFC i per les despeses del propi Colꞏlegi. 
 
La colꞏlegiada Inés Garcia (colꞏlegiada 10959) comenta que troba que manca comunicació per part 
del CFC cap als colꞏlegiats com, per exemple, les activitats de l’Observatori de Gènere. No va arribar 
la informació. 
 
El degà respon que està totalment d’acord, que el CFC ofereix molts serveis que no acaben arribant 
als colꞏlegiats i colꞏlegiades i, per tant, és un dels aspectes que hem de millorar. 
 
D’altra banda, la Sra. Garcia pregunta si, respecte de l’Observatori de Gènere, el CFC s’ha plantejat 
realitzar alguna formació de sensibilització cap als fisioterapeutes perquè puguin atendre víctimes 
de violència masclista. 
 
La tresorera respon que forma part dels possibles temes plantejats per al 2024. Les dues properes 
xerrades seran sobre la mutilació genital femenina i sobre la vaginoplàstia. Queda pendent de 
confirmar la temàtica de les altres dues. La Sra. Moreno agraeix el suggeriment de la Sra. Garcia. 
 
Sense cap més pregunta, el degà dona la paraula a la vicesecretària perquè procedeixi a realitzar 
la votació. 
 
La vicesecretària explica el sistema de votacions. D’una banda es proposa l’aprovació de la pujada 
de la quota colꞏlegial a 170 € i, de l’altra es proposa l’aprovació del pressupost per a l’any 2024. En 
primer lloc, votaran els assistents presencialment a l’Assemblea. Se solꞏlicitaran primer els vots en 
contra, seguidament les abstencions i, per últim, els vots a favor. En segon lloc, nominativament, 
votaran les colꞏlegiades i colꞏlegiats connectats online, obrint càmera i micròfon. 



 
 
 
 
La vicesecretària proposa l’aprovació de la pujada de la quota colꞏlegial a 170 €. Posteriorment, 
proposa l’aprovació del pressupost per a l’any 2024. El resultat de les votacions es podrà trobar més 
endavant en aquesta mateixa acta. 
 
Un cop finalitzades les votacions, el degà agraeix als assistents la confiança amb l’actual JG i la 
participació en les dues votacions realitzades.  
 
Seguidament, el degà notifica que es realitzarà el sorteig de dos xecs regal de 150 euros cadascun, 
destinats a material o formació en fisioteràpia. Els membres de la Junta de Govern i personal 
treballador del CFC queden exclosos del sorteig. La Ingrid Güémez comparteix pantalla amb tots 
els assistents, mostra els números de colꞏlegiats que hi participen i realitza el sorteig en directe. Els 
guanyadors del sorteig són: Javier Jerez Roig (colꞏlegiat 14278) i Luz Adriana Varela Vásquez 
(colꞏlegiada 10440). 
 
Seguidament, el degà dona pas al torn de preguntes. 
 
3. Precs i preguntes  
 
El degà dona pas al torn de precs i preguntes. En primer lloc, s’obre el torn de preguntes a la sala. 
 
Pren la paraula el colꞏlegiat Xavier Oliver (colꞏlegiat 8) i comenta que l’espai del CFC s’ha quedat 
petit i proposa la possibilitat de mantenir la seu operativa i traslladar l’atenció al colꞏlegiat i una sala 
d’actes a un lloc més cèntric de Barcelona. 
 
El Sr. Oliver proposa també la possibilitat de millorar els temes visuals i els àudios del CFC (Zoom 
amb 360º...). 
 
El degà respon que tenim pendent de dotar la sala d’actes del CFC d’un sistema multimèdia, que 
és un dels aspectes a millorar per al 2024 i que està pressupostat. Respecte als espais, el degà 
respon que comparteix l’opinió del Sr. Oliver i que s’està estudiant la possibilitat d’un canvi en un 
futur. 
 
Pren la paraula el colꞏlegiat Iván Marín (colꞏlegiat 9655) i comenta que per al 2023 hi havia prevista 
la revisió i actualització dels Estatuts, i que els acords de Junta de Govern no estan actualitzats des 
de març del 2023. 
 
El degà respon que s’han detectat alguns punts incongruents i s’està treballant en el 
desenvolupament d’aquests Estatuts. Bàsicament afecta a la realització dels expedients 
disciplinaris, la composició de Junta Permanent i Junta de Govern, alguns aspectes del Consell 
Social i l’adaptació en llenguatge de gènere, entre d’altres. Informa que quan estiguin desenvolupats 
tots els punts, se sotmetrà a exposició pública perquè tots els colꞏlegiats puguin realitzar les 
aportacions que considerin oportunes. Aquestes seran analitzades per la JG i, a partir d’aquí, hauran 
de ser sotmesos a una Assemblea extraordinària per a la seva aprovació. Respecte a la 
transparència, el degà comenta que recull la queixa del Sr. Marín per intentar solucionar-ho, i explica 
que la JG aposta per la transparència. Per exemple, actualment són públics els noms de les 
persones que reben qualsevol tipus d’ajut, i amb JG anteriors, sortien uns codis. 
 
Pren la paraula el colꞏlegiat Dani Jiménez (colꞏlegiat 57) i comenta la necessitat de millorar tot el 
sistema de votació, garantir el vot, sistema híbrid... A més li agradaria saber quina és la posició de 
l’actual JG en relació a la proposta de modificació dels Estatuts del Consejo. 
 



El degà respon al Sr. Jiménez que, en el grup de treball, ha estat el mateix Sr. Jiménez com a 
representant de CFC i, per tant, ha desenvolupat tot el projecte d’Estatuts del Consejo. Considerem 
que són uns Estatuts que milloren el CFC en quant a representativitat i, per tant, en fem una 
valoració positiva. Agraeix al Sr. Jiménez la participació com a membre en el grup de treball 
d’Estatuts. 

Seguidament, el degà obre el torn de preguntes a les persones connectades online. 

Pren la paraula el colꞏlegiat Pau Bestratén (colꞏlegiat 10184) i comenta que vol comunicar una 
informació que li ha arribat de SATSE referent a les places convocades a la sanitat pública, que en 
un principi van estar convocades, es van anulꞏlar i, finalment, es tornen a convocar. El degà respon 
al Sr. Bestratén que aquesta informació també li ha arribat per part d’altres colꞏlegiats i que caldrà 
estudiar-la amb detall. El Sr. Bestratén exposa la possibilitat de crear un sindicat propi de 
fisioteràpia. El degà li respon que el CFC ofereix suport a la creació d’aquest sindicat i que els 
Estatuts estan a disposició dels colꞏlegiats que ho desitgin. 

Pren la paraula la colꞏlegiada Selma Peláez (colꞏlegiat 11113) i comenta que té la sensació que es 
prenen massa decisions de manera unilateral per part del CFC. El degà agraeix l’opinió de la Sra. 
Peláez. També agraeix l’assistència de les colꞏlegiades i colꞏlegiats a l’Assemblea. 

Una vegada finalitzat el punt de precs i preguntes, la vicesecretària informa del resultat final de les 
votacions. 

Aprovació de la pujada de la quota colꞏlegial a 170 €. El resultat de les votacions va ser el següent: 

- Vots a favor: 15 vots presencials, 10 vots online, 14 vots delegats. Total = 39 vots 
- Abstencions: 2 vots presencials, 0 vots online. Total = 2 vots 
- Vots en contra: 0 vots presencials, 4 vots online. Total = 4 vots 

Aprovació del pressupost per a l’any 2024. El resultat de les votacions va ser el següent: 

- Vots a favor: 15 vots presencials, 10 vots online, 14 vots delegats. Total = 39 vots 
- Abstencions: 1 vot presencials, 1 vot online. Total = 2 vots 
- Vots en contra: 1 vot presencials, 3 vots online. Total = 4 vots 

Posteriorment, explica el sistema que s’utilitza per aprovar l’acta. En un termini màxim de 15 dies 
s’enviarà l’acta als assistents perquè durant 20 dies puguin donar la seva aprovació o fer 
modificacions, si s’escau. Passats aquests dies, es tractaran les alꞏlegacions i, en un termini de 15 
dies, s’enviarà als assistents l’acta definitiva. 

Finalment, el degà agraeix a l’Assemblea la seva participació i convida tothom al posterior pica-pica 
i a una copa de cava. 

Es dona per finalitzada l’Assemblea a les 20.20 hores del dimecres 29 de novembre de 2023. 

Vist-i-plau degà Vist-i-plau secretària 

Ramon Aiguadé Aiguadé  Cristina Adillón Camón 


